
Agendapunt 11 Klaverblad Noordoost Zonnepark en PPS: 
Er wordt een kort trace aangelegd (20Mw tegen 0,5M), omdat het lange trace niet 
rendabel te maken is (30Mw tegen 3M).
Voor bedrijven wordt door Liander een apart trace aangelegd. Wat is het verschil? Wat is 
de capaciteit? Biedt dit voldoende ruimte voor toekomstige ontwikkelingen, zoals 
bandbreedte? 
Zijn deze twee traces nog slim te combineren?

Volgens het voorgestelde scenario’s zijn Gemeente Heerenveen en Gezamenlijke Entiteit 
Energie coöperaties beide voor 50% eigenaar. Als inwoners participeren, in welk deel 
participeren ze dan? 

Antwoord:
Het klopt dat ieder bedrijf (en zonnepark) een eigen aansluiting krijgt. De bedrijven 
kunnen niet meeliften op de aansluiting van het zonnepark, net zo min het zonnepark 
kan meeliften op de voorzieningen voor het bedrijventerrein.
Voor het bedrijventerrein onderzoekt Liander (op basis van het type bedrijven wat zich 
gaat vestigen) hoe zij de infrastructuur op het bedrijventerrein aanlegt. Hierin wordt ook 
de huidige groei van IBF meegenomen.  Dit hebben we in gang gezet en Liander heeft 
reeds gegevens van ons ontvangen. De ontwikkeling van het zonnepark staat hier los 
van. Wél zijn we in gesprek met Liander om te onderzoeken of het zonnepark ook 
voordelen kan bieden voor toekomstige knelpunten, bijvoorbeeld door slim te 
balanceren.
 
Voor de uitgifte van obligatieleningen is nu de insteek om deze vanuit de gezamenlijke 
entiteit uit te geven. De inwoners participeren dus in het totale project. Het resterende 
deel zal dan als vreemd vermogen (via de bank) geleend worden. Ook voor de 
detailuitwerking van dit onderdeel wordt juridisch en fiscaal advies ingewonnen.
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